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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Lesz-e elegendő hatóanyag és a kijelölt határidőig 
eljut-e a bárányhimlő elleni oltás a házi gyermekorvosokhoz? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az utóbbi hetekben több gyermekorvos is felhívta a figyelmet arra, hogy a kötelezővé tett 
bárányhimlő elleni védőoltásokkal kapcsolatos intézkedésekről nem kaptak semmilyen információt. 
A védőoltás szeptembertől kötelező, ezért fontos, hogy a szakemberek felkészüljenek a határidőig 
és meg tudják rendelni a hatóanyagokat. A szabályok szerint a bárányhimlő elleni védőoltást 13 és 
16 hónapos korban kell beadni, de a gyerekorvosok a 15 és 18 hónapos korhoz ragaszkodnának.

Kérem Miniszter Urat válaszoljon a következő kérdésekre!

Elkészültek-e a kötelező bárányhimlő védőoltással kapcsolatos szabályok?

Mikor kapják meg az ehhez szükséges információt a gyermekorvosok?

Kikkel egyeztetett a kormány a védőoltás kötelezővé tételével kapcsolatban?

Lesz-e elegendő hatóanyag a határidőig és eljut-e hozzájuk időben?


